

日本12月代禱事項

- 1) 同工Melody 在返回台灣述職期間，順利完成切除卵巢畸胎瘤手術。禱告祈求她的身體在接下來的日子裡持續康復，年底能順利返回日本。**

- 2) OLD的信徒Mark的母親同時感染腸炎與新冠病毒。願神親自保守、醫治她，賜下完全的平安與康復。**

- 3) Anchan與New City團隊正在為往中東宣教的簽證申請尋找新的出路。願神親自開道路，使一切順利完成。**

Japan December Prayer Items

- 1. Coworker Melody successfully completed ovarian teratoma surgery while returning to Taiwan for reporting duty. Pray for her continued recovery in the coming days, and that she may smoothly return to Japan by year's end.**

- 2. Mark, a disciple of OLD, has a mother who is simultaneously infected with enteritis and COVID-19. Pray that God Himself will protect and heal her, granting complete peace and restoration.**
- 3. Anchan and the New City team are seeking new pathways for visa applications to continue mission work in the Middle East. Pray that God will open the way and enable everything to be completed smoothly.**